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Protokół nr 40/22 

z posiedzenia  Komisji Gospodarki Komunalnej, Dróg, Ochrony Środowiska 

 i Porządku Publicznego 

z dnia 7 listopada 2022r. 

 

Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godzinie  14.30 w  siedzibie Urzędu Gminy Włocławek.  

W posiedzeniu uczestniczyli Radni  Gminy Włocławek, Wójt Gminy Włocławek – Pani Magdalena 

Korpolak – Komorowska, pracownicy UG. 

W obradach uczestniczyło 14 członków Komisji - lista obecności Radnych  stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Proponowany porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad.   

4. Informacja w sprawie  projektu pn. „ Budowa linii kolejowej nr 5 i 50 na odc. Węzeł CPK – Płock – 

Włocławek”. 

5. Sprawy różne.       

6. Zamknięcie posiedzenia.   

 

Ad.1. 

Przewodniczący Komisji Pan Radny Tomasz Nowacki o  godzinie 14.30 otworzył posiedzenie  

 i powitał członków komisji oraz zaproszonych gości.  

 

Ad. 2. 

Pan  Przewodniczący na  podstawie  podpisanej  listy  obecności  stwierdził quorum /obecnych 14 

członków Komisji/.  

Nieobecny Radny Paweł Bogdanowicz.  

 

Ad.3. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia po czym zapytał, czy  ktoś 

ma propozycje uzupełnienia porządku posiedzenia?  

Wniosków nie zgłoszono, w związku z tym Pan Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o 

pozytywne zaopiniowanie porządku obrad.  

Proponowany porządek posiedzenia został   przyjęty – jednogłośnie.  

 

Ad. 4.  

Na wstępie niniejszego punktu przedstawiona i omówiona został prezentacja w sprawie Budowa linii 

kolejowej nr 5 i 50 na odc. Węzeł CPK – Płock – Włocławek. 
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Centralny Port Komunikacyjny to planowany węzeł przesiadkowy między Warszawą i Łodzią, który 

zintegruje transport lotniczy, kolejowy i drogowy. W ramach tego projektu w odległości 37 km na 

zachód od Warszawy zostanie wybudowany Port Lotniczy Solidarność. 

  

W skład CPK wejdą też inwestycje kolejowe: węzeł w bezpośredniej bliskości portu lotniczego i 

połączenia na terenie kraju. Wśród nich przewidziana jest również budowa nowej linii kolejowej 

przebiegającej przez teren gminy Włocławek. 

  

Pan Łukasz Kwiatkowski dodał, że w prezentacji zaproponowane zostało 6 wariantów i każdy z nich w 

większej lub mniejszej części dotyka Gminy Włocławek.  

Następnie głos zabrała Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska, która odniosła się do spotkania 

z mieszkańcami Modzerowa, które zostało zwołane z inicjatywy Radnego Pana Dariusza 

Gliszczyńskiego, a na które Wójt Gminy nie został zaproszony. Jednakże na prośbę mieszkańców Pani 

Wójt uczestniczyła w spotkaniu. 

Zdaniem Pani Wójt na spotkaniu mieszkańcy nakierowani byli na jeden z wariantów, a powinni być 

nakierowani na to, żeby inwestycję raczej „wyrzucić” z terenu gminy.  

Dodała, że w dniu dzisiejszym będzie spotkanie z mieszkańcami z inicjatywy Wójta.  

Radny Pan Dariusz Gliszczyński w odpowiedzi poinformował, że nie był twórcą spotkania w 

Modzerowie, a spotkanie było inicjatywą mieszkańców. Nikt nie był oficjalnie zaproszony a informacja o 

spotkaniu była zamieszczona na FB.  

Dodał, że jako Radny ma obowiązek spotkać się z mieszkańcami.  

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska dodała, że do dnia 9 grudnia mieszkańcy mogą 

wypełniać ankiety dotyczące budowy linii kolejowej nr 5 i 50 na odc. Węzeł CPK – Płock – Włocławek. 

Radny Pan Andrzej Szmyt zapytał, czy ankiety będą dla mieszkańców całej Gminy czy tylko 

zainteresowanej części?  

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska odpowiedziała, że jest to interes całej gminy i będą 

dotyczyły mieszkańców z całej Gminy.  

Radna Pani Monika Michalak zapytała, czy na najbliższych konsultacjach będą specjaliści  z różnych 

zakresów, których dotyczy budowa linii? 

Pani Wójt odpowiedziała, że może być różnie i nie mamy na tą chwilę informacji kto będzie.  

Na powyższym punkt został zakończony. Pan Przewodniczący podziękował za udział w dyskuji i 

przystąpił do kolejnego punktu.  

 

Ad. 5.  

Sprawy różne:  

 

Radna Pani Danuta Seklecka zapytała o sprawę zakupu węgla.  

Pani Wójt Magdalena Korpolak – Komorowska odpowiedziała, że sprawa jest w trakcie realizacji. 

Mieliśmy 3 dni na wyrażenia stanowiska. Cena węgla to 1500 zł za tonę. Trwają rozmowy z 

przedsiębiorcami, którzy będą prowadzić dystrybucję węgla na terenie Gminy.  
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Ad. 6.  

Na tym posiedzenie Komisji zostało zakończone.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie o godzinie 

16.00.      

 

Protokół sporządziła: 

A.Seroczyńska 

  

        Przewodniczący             

       Komisji GKDOŚiPP                                       

 

  Tomasz Nowacki                             

    

 

 

 

 

 


